Lancaster China Catalyst Programme Cycle 2 Companies (September 2015)
兰卡斯特中国催化项目第二期企业 (2015年9月)
UK Companies and Projects 英国公司及项目（以英文原版为准）
	1. CAL International cal-international.com
Main Activity：
Specialised in engineering design, project management, and product development; Multi-functional business supporting mechanical, electrical and software solutions.

Company Profile：
Established with a management team of over 50 years of engineering experience and expertise working with some of the world's flagship OEMs,  CAL International are a one stop shop for product development solutions - taking a product from concept to production and execute all necessary steps in between. Engineers are based in the UK, Poland, and India supporting projects in renewable energy, automotive, oil and gas, medical, and life safety products to name a few. We are experts in our field and true believers in innovation and partnership, and have formed the cornerstone of many a development team or strategy for global businesses such as Bentley, Tyco, Leyland Trucks, and many more. True believers in innovation and partnership CAL International believe that collaboration and partnership will deliver true innovation into the marketplace. 

Project Outline: 

To support Chinese companies in renewable energy, automotive and other sectors to enhance their product portfolio with international appeal by providing innovative product design and engineering services. In recent weeks CAL International have taken a lead role in a renewable energy project which will include mobile generators, lighting, and border security solutions. They are actively looking for supply chain and business partners to support this initiative.
Partnership: 

Potential partners include design and development partners; Manufacturing support and supply partners.
主营业务：
擅长工程设计、项目管理和产品开发，他们提供的机械、电子和软件解决方案能支援客户在业务方面的多种需求。
公司简介：
CAL的管理团队有超过50年的工程经验和专业知识，曾在世界知名的OEM企业工作。CAL为客户提供产品开发方面一站式的服务，服务覆盖从产品创意设计到生产之间的所有步骤。他们在英国、波兰和印度的工程师团队进行的项目包括有可再生能源、汽车、石油和天然气、医药和生命安全等多个领域。作为产品开发设计的专家，CAL相信创意与合作是公司的发展方向，并已经与全球多家代表性的企业例如Bentley, Tyco, Leyland Trucks等建立了协同研发团队。CAL愿意通过合作的形式将创意产品带到全球市场。
项目概况: 

协助可再生能源、汽车或其他行业的中国企业改进他们的产品，通过创新性的产品设计和工程服务，使这些产品具有国际市场的竞争力。最近CAL参与了一个可再生能源的项目，当中包括可移动式发动机、照明系统和边境安全系统等。他们正积极寻找供货商和商业伙伴共同参与此项目。
合作形式: 

合作对象包括设计和产品开发企业、技术开发企业、以及有生产能力的供货商等。


	2. Clinical Network Services (UK) Ltd  clinical.net.au
Main Activity：
 Product development and regulatory affairs consulting services to biotech and pharmaceutical companies developing medicinal products.
Company Profile：
Clinical Network Services (CNS) is an integrated service group focused on product development headquartered in Australia with offices in New Zealand, the UK and the USA. CNS creates value for small-medium sized biotechnology companies by progressing early stage products through phase 1 & 2 clinical trials or the marketplace sooner. CNS offers a unique intelligent global product development and regulatory affairs consultancy service with our committed, highly experienced Australian/New Zealand clinical operations and biometrics team. Our expert consultants offer CMC/manufacturing, toxicology, clinical and regulatory affairs strategic advice and guide products efficiently through critical post-discovery development and into the clinic for the first time. With over 15 years’ experience on more than 300 projects, CNS is one of the most experienced providers within the market and a partner of choice for biotech companies. 

Project Outline: 

Work with Chinese biotech companies by progressing early stage products through phase 1 & 2 clinical trials or the marketplace sooner so as to get their medicinal products approved in Europe and/or the US. The company could also provide guidance for the regulatory environment in Europe and/or the US.
Partnership: 
Meet with Chinese based biotech/pharma companies that are interested in getting their medicinal products approved in Europe and/or the US and need expert consulting support from CNS to help achieve this goal 

主营业务：
【临床试验服务】专注产品开发，为中小型生物科技企业创造价值，帮助他们的新产品通过第一期与第二期临床试验。
公司简介：
Clinical Network Services (CNS) 是一家专注产品研发的服务型的企业，总部设在澳大利亚，在新西兰、英国和美国都设有分公司。他们为中小型生物技术企业创造价值，帮助他们的新产品通过第一期和第二期的临床试验，尽早推出市场。CNS提供一系列独有的服务，他们在澳洲和新西兰的临床运作和生物统计学团队拥有丰富的经验。他们的专业团队能提供CMC/生产、毒物学、临床与法规方面的咨询服务，帮助新产品高效地通过重要的后研发阶段，进入临床实际使用。CNS拥有15年、300多个项目的经验，是业内最好的、经验最丰富的企业之一，是众多生物医药企业的首选。
项目概况: 

CNS愿意与中国的医药企业合作，帮助他们的新药通过第一期和第二期的临床测试并尽快在欧盟和美国市场推出。CNS还可以提供欧盟和美国医药法律法规的咨询服务。
合作形式: 

CNS希望与中国的生物技术和医药企业见面。这些企业有意把他们的产品推广到欧盟或美国市场，需要通过当地的药物检测和了解当地的医药法律法规。


	3. Cresset www.cresset-group.com
Main Activity：
【Chemistry Software Solution】Delivering software and consulting services that help chemists discover, design and optimise the best small molecules.
Company Profile：
Cresset have been designing and supplying software solutions to the commercial and academic scientific research market for over 12 years. Enabling chemists to discover, design and optimize the best small molecules. Cresset and its subsidiary Re-Pharm have experience and expertise in the area of re-profiling - finding new uses for existing pharmaceuticals. 

Project Outline: 

Cresset's knowledge and unique, patented technology would be combined with the scientific and innovative expertise of Chinese researchers to: 1. Further develop the Cresset software products, including the joint development of new applications; 2. Identify and discover new chemical candidates that could lead to new pharmaceuticals. 
Partnership: 

Research institutes that have therapeutic ideas and innovation, for molecule design tasks. Pharmaceutical and biotech companies interested in growing their product pipeline through acquisition and development of early stage candidates.
主营业务：
【化学软件解决方案】提供软件和咨询服务，帮助化学家发现、设计与优化分子微粒。
公司简介：
在过去12年Cresset为企业客户和研究机构提供软件设计与咨询服务。他们帮助化学家发现、设计和优化最适合他们项目的分子微粒。来自世界顶尖研究机构的各类化学家每天都需要使用这样的软件。Cresset（包括它的分公司Re-Pham）在发现现有药物的新功用方面有丰富的经验与知识。他们的客户包括全球十大医药企业当中的八个。除了医药行业之外，Cresset的技术还可以应用于任何需要提升化学研究效率的领域，例如香水、调味品、农业化学药品、消费品以及精细化工。
项目概况: 

Cresset的专业知识与专利技术与中国的科研与创新力量共同合作，一方面进一步开发Cresset现有的软件产品，包括联合开发新的应用软件；另一方面发现与发明新的化学物质并转化成新的药物。
合作形式: 

潜在的合作伙伴包括：
· 在治疗学有创新和学术或政府科研机构，需要使用Cresset的软件产品、专业知识和技术进行分子微粒的设计任务；
· 制药和生物科技企业，希望通过获得与研发初期化学品来拓展他们的产品线



	4. Deva Electronic www.deva.co.uk
Main Activity：
Designs and manufacturing of motion control and position measurement products.
Company Profile：
The company was formed in 1985 and is now one of the UK's leading independent electronic design companies. Deva Electronic Controls Ltd. specialises in providing a range of high performance PC-based motion control and position measurement products to OEMs and end-users in a variety of fields. Designed and manufactured in the UK, the company's products benefit from the precision, quality, reliability and strong support of a dedicated engineering team which endeavour to provide and maintain high levels of customer satisfaction.
Project Outline: 

Integration of Deva CMM (Co-ordinate Measuring Machines) control systems with local technology to create a hybrid package suitable for the Chinese market and possible export. This would include Chinese installation and support tools and documentation.
Partnership: 

Partners will either be involved in a sales channel or be part of the supply chain involved in technical support and installation or manufacture of components related to Coordinate Measuring Machines.
主营业务：
设计与生产电子控制系统。可为不同的行业应用提供一系列运动控制、测量和视觉产品。

公司简介：
该公司成立于1985年，目前是英国领先的独立电子设计公司之一。Deva电子控制有限公司为各个领域的OEM企业和终端用户提供一系列高品质的、以计算机作为终端的运动控制与位置测量产品。他们的产品在英国设计与制造，精准、高质、可靠的工程团队保证了产品的质量与顾客的满意度。
项目概况: 

开发中国OEM企业使用的CMM（坐标测量机）控制系统。融合该公司的控制系统与中国当地的技术，为中国市场与出口提供一个整体解决方案。这包括了中文的安装与支持工具与文件。
合作形式: 

潜在的合作伙伴包括销售或供应 CMM系统的企业或零部件的生产厂家。



	5. Earths Table binghamandjones.co.uk
Main Activity：
Innovations in food in developing new product range utilising ground crickets.
Company Profile：
"Earths Table" is the brain child of Bingham & Jones - Innovations In Food. In the UK they have established themselves as being at the forefront of Innovation in Food manufacturing and have been working on creating a new product range utilising Ground Crickets for over 2 years. Their approach is unique and takes the insect from being a novelty ingredient to being the backbone of a highly nutritious and delicious protein replacement. The inspiration came from understanding the effects that would arise worldwide from the global food crisis, and their ambition is to create a quality product that has high protein but also is very pleasant to eat and could potentially be the answer to malnutrition and starvation worldwide. Their goals are strongly ethical but it is key that Earths Table becomes a financially successful brand. 
Project Outline: 

To find a partner and develop a range of products under the "Earths Table Brand" - these will be designed to be nutritious, sustainable, and be marketed in such a way that there is an emotional link to the range, be it the connection based on the global food crisis or simply the nutritional benefit. Also to really look at establishing a manufacturing unit to supply the insects (crickets) to be ground for food production and ensure a quality controlled supply chain is maintained on volume.
Partnership: 

Established food manufacturers with facilities all in place, forward thinking with the ability to control quality and become revolutionary in their approach to creating a whole new staple diet for millions of people worldwide. A site already making noodles could potentially begin making Insect Noodles for China and export market. / Also investors or current companies to set up a site for Insect cultivation who have the outlook to produce a manufacturing site that will meet high international standards for human consumption. 
主营业务：
利用蟋蟀进行创新食品开发
公司简介：
Earths Table是Bingham&Jones独具匠心开发出来的品牌，致力于食品的创新开发。他们已经确立其在英国食品制造业的创新前沿地位，拥有超过2年利用蟋蟀研制各类新颖食品的丰富经验。他们的独特之处在于，对他们而言，蟋蟀不仅仅是一种新奇的配料，更加是一种营养价值高和美味的蛋白质食物。这种创新的灵感，不但来源于学术界对未来全球食品匮乏危机的预测，更由于他们雄心勃勃，专注于研制一种高蛋白且味道可口的优质食品，以解决全球性的营养不良及饥饿问题。他们的目标极具社会责任感的，然而他们亦深知令品牌在商业上取得成功是达成这一目标的关键。
项目概况: 
要找到一个合作伙伴，并在“Earth Table”品牌下研发一系列产品-这些产品将围绕营养和可持续发展方向， 以应对未来可能的全球粮食危机，或是提供有营养价值的产品来打入市场。同时也要建立一个培育昆虫（蟋蟀）并将其磨成粉末的生产线，用以保证原材料的质量，并保持供应量。
合作形式: 

所有设施齐全的食品生产商，拥有向前思维的能力，能控制质量，并采用革命性的方法，以创造一个全世界性的新主食；需要有一个已经在生产面条的厂家，愿意用昆虫粉末在制作面条，应对中国和出口市场；投资者或企业愿意建立昆虫养育基地，将来生产符合国际标准的、可供人类食用的产品。


	6. HIETA www.hieta.biz 
Main Activity：
Design, Engineering, and Industrialisation of Additive Manufacturing. Thermal management and light weighting of components to automotive, defence, motorsport and aerospace.
Company Profile：
Additive Manufacturing as a process allows great design freedom manufacturing products by growing the unit layer by layer from a 3D CAD design. HiETA Technologies Limited (HiETA) has extensive technical expertise in this area of design and production. It also has a whole range of complementary skills in project and change management. In short, HiETA can help you exploit the benefits of Additive Manufacturing to make game changing products and support you in implementing those changes across your business.
Project Outline: 

Use of new advanced Additive Manufacturing technology and patented designs allows the production of more efficient, compact heat exchangers, recuperators and componentry which in turn produces significant advances in heat engines, micro-turbine, scroll compressors and/or Stirling engine technology for Chinese companies in the automotive industry.
Partnership: 

Potantial partners include additive manufacturing organisations both research and industrial; Automotive suppliers using additive manufacturing technologies; Additive manufacturing material suppliers; Volume producers of additive components.
主营业务：
增材制造和3D打印的设计、工程和产业化，对可应用于汽车、国防、摩托车和航空工业的零部件进行热能管理和轻量化。
公司简介：
增材生产（3D打印）是一种崭新的生产工艺，让设计者有更大的自由度，利用3D CAD的设计图以层层累加的方式生产出产品。HiETA在设计与生产领域拥有领先的技术，同时在项目管理方面拥有足够的技能。简而言之，HiETA能帮助你发掘增材生产的优势，生产出突破性的产品并助你在行业内推动这种技术的变革。
项目概况: 

利用先进的增材生产技术和专利设计能力来提高生产效率，为中国的汽车企业提供可大大增强热力机推动力的热交换器、同流换热器和其他元器件，小型涡轮、涡轮压缩机和湍流电机技术。
合作形式: 
潜在的合作伙伴包括增材生产相关的研究机构和企业；有需要应用增材生产技术的汽车供应商；增材生产原材料供应商；增材零部件的生产商。


	7. Lakeland www.lakeland.co.uk
Main Activity：
【Kitchenware Retailer】Retailing innovative kitchenware , cleaning and household solutions as well as gifts.
Company Profile：
Lakeland is a multi channel retailer specialising in cooking, cleaning and solutions for the home with 68 UK stores and a further 12 in the Middle East and India. They have expertise in home shopping business and possess market intelligence and insight in consumers’ needs and demands in such fields.  They plan to enhance in-house R&D and work with partners to develop new technology based products with own brands for global markets.  In the near future, Lakeland also aims to launch their business in China and open shops online and offline. 
Project Outline: 

【Self-stir Pot】To develop new sources of supply for technically difficult products and explore a Research and Development (R&D) project to develop an intelligent cooking pot that can self-stir throughout the cooking process. 

Partnership: 

To look for agile and innovative manufacturers that have R&D capacity, channels and can supply best quality kitchenware products.  Through working with such Chinese partners, Lakeland aims to assess their existing supply base/logistics network, adapt their supply chain to develop Asia logistics hub to support a domestic Chinese business as well as business in South East Asia.
主营业务：
【厨具零售商】创新性厨具、清洁和家居用品以及礼品的零售
公司简介：
Lakeland是一个多渠道的零售商，专业销售厨具、清洁及家居用品，在英国拥有68家商店，另有12家在中东和印度。他们在家居用品销售方面有丰富经验，非常了解市场的需求和顾客的购买习惯等。他们希望提升自身的研发能力，与合作伙伴共同开发针对全球市场的、有自己品牌的新型产品。未来Lakeland还希望在中国开拓他们的业务，开设线上和线下的零售店。
项目概况: 

【智能厨房设备】智能厨房设备的研发与制造，开发有自动搅拌功能的智能炒锅及其生产工艺和流程。
合作形式: 

寻找有创新精神的生产型企业，拥有技术研发能力、销售渠道和高质量厨房用品的生产能力。通过与中方的合作，未来Lakeland的产品可以在中国生产与销售，双方共同打造可服务中国和东南亚市场的产品物流基地。



	8. Lancaster Brewery lancasterbrewery.co.uk
Main Activity：
Production / Retail of British traditional ales and ciders into our own estate of pubs, restaurants, hotels & other licensed retailers
Company Profile：
Lancaster Brewery (subsidiary of C2 Investment) was formed in 2002 as an independent pub group which grew very quickly due to the niche nature of its operation.   During its expansion it acquired a brewery which started very small, but once again grew very quickly and relocated to a new purpose built site in the city, where it’s now regarded as one of the best and most innovative breweries in the North of England. Based on traditional methods of production, Lancaster Brewery does not use any accelerators, colourants, brewing shortcuts, additives or preservatives in the beer production. Lancaster Brewery also owns 5 pubs, hotels and restaurants and is looking to expand as well as expand its bottling production to the UK and beyond
Project Outline: 

We are looking to explore the options of entry into China. This may include setting up our own company with staff or to find an import partner who wishes to use our products as they see them in a positive light like we do. We are very sure the market is there for our niche and high end product, but we also need to discover the brand appeal, the pricing points and product size that we need to start with.
Partnership: 

Look for channel partners and identify the best avenues to establish their presence in China and export beers to the Chinese market. They must be heavily involved in the licensed sector, wholesale and direct delivery.  We would be happy to meet with importers/distributors/agents for imported beverage. In long term, we are also interested to explore the possibility of setting up a wholly-foreign-owned enterprise (WFOE)/joint venture (JV)/rep office. 
主营业务：
生产英国传统淡啤酒与苹果酒并在酒吧、饭店、酒店和授权商店销售。
公司简介：
作为C2 Investment的分公司，Lancaster Brewery成立于2002年。作为一家有鲜明特色的酒吧企业集团，Lancaster Brewery在过去几年发展相当迅速。他们收购了一家小型的酿酒厂，并扩充和建立的新的生产基地。现在这家酿酒厂被公认是英国兰北部最好和最有创新能力的酿酒厂之一。通过传统的方法进行生产，Lancaster Brewery在啤酒生产过程中不添加催化剂、染色剂、添加剂和防腐剂等化学成分。他们在当地还拥有5家酒吧、酒店和餐厅，未来有计划把这部分业务也拓展到英国其他地区和国际市场。
项目概况: 

他们希望了解开拓中国市场的途径，包括在中国建立自己的分公司或是与有意进口和销售他们的产品的企业合作。他们相信高端的啤酒在中国拥有良好的市场前景，但在进入之前他们希望做初步的了解，例如品牌的吸引力、价格定位和产品尺寸等。
合作形式: 

寻找销售渠道和最适合他们的产品进入中国市场的方式。需要有授权销售、批发和直销的经验。他们希望和进口饮料的进口商/销售商/代理见面。从长远来说，他们还希望了解在中国建立外商独资企业/合资企业/代表处的可能性。



	9. QuantuMDx quantumdx.com (TBC)
Main Activity：
Development of handheld DNA molecular diagnostics
Company Profile：
QuantuMDx Group Ltd is a vibrant and dedicated biotech based in Newcastle upon Tyne's genetics hub, the International Centre for Life.  QuantuMDx is developing cutting edge devices to deliver complex diagnostics, and provide DNA analysis and sequencing capabilities in minutes for a few dollars in any setting across the globe. The smartphone-like device will provide health workers with the definitive tool to diagnose, manage, monitor and track emerging infections and drug resistance. This will help address the humanitarian health challenges such as malaria, TB, HIV and cancer and in time, support the eradication of some diseases by prescribing the right drug first time. It is being trailed in a number of industries with partners in the UK, USA and Europe.  Anticipated to be commercialised in 2016, the device is handheld, user friendly, low cost and operated on a single button, and will provide the accuracy, sensitivity and specificity of a state of the art laboratory. The testing possibilities are endless for the Molecular Diagnostics Platform QPOC™.  Current product development includes infectious disease and drug susceptibility testing, tumour profiling and pharmacogenomics applications.
Project Outline: 

There is potential to co-develop an engineering led project with Lancaster University and a potential Chinese partner, which could lead to the distinct product development in different markets that utilise DNA molecular diagnostics, field use, environmental monitoring, health and food use. 
Partnership: 

Partner with: a) major laboratory suppliers with a focus on medical technologies/supplies; b) molecular diagnostics and medical companies.
主营业务：
手持式核酸分子诊断技术的发展
公司简介：
QuantuMDx集团公司坐落在泰恩河畔纽卡斯尔的遗传学中心—国际生命科学中心，是一个充满活力和针对生物技术的公司。QuantuMDx研发尖端设备，为复杂的诊断提供帮助，只需几美元即能在几分钟内提供DNA分析和测序的能力。智能手机般的设备将为卫生工作者提供明确的工具来诊断、管理、监测和跟踪新出现的感染和耐药性。这将有助于解决诸如疟疾、结核病、艾滋病、癌症等医疗卫生问题，并及时通过对某些疾病的处方药来帮助消除某些疾病。该技术已经 在英国，美国和欧洲进行行业试用，将在2016年商业化。该设备是手提式的，用户平台友好，成本低廉，可通过一个单一的按钮来操作，能达到实验室水平的准确性，敏感性和特异性。QPOC™分子诊断平台测试的可能性是无穷无尽的。目前的产品开发包括传染病和药敏试验，肿瘤相关基因和药物基因组学的应用等。
项目概况: 

计划与兰开斯特大学以及一个潜在的中国合作伙伴共同开发一个工程类项目，将会利用基因诊断、户外应用、环境监测，卫生和食品的使用等方面开发不同的产品，针对不同市场的需求。
合作形式: 

合作伙伴：一）主要的专注于医疗技术/用品的实验室供应商；二）分子诊断和医疗公司。


	10. SEaB Energy Ltd www.seabenergy.com
Main activity: 

[Green energy] Developed a unique, patented, micro power plant that turns food and organic waste into heat, energy and water directly on the site of where the waste is produced.
Company profile:

SEaB Energy Ltd is a designer and manufacturer of Distributed Microgeneration Systems. Founded in December 2008 and based in southern England, SEaB Energy Ltd has commercialised two products : 1)Muckbuster - a containerised microgenerator using an anaerobic process which converts animal manures into energy; 2)Flexibuster - a containerised microgenerator using an anaerobic process which converts catering and septic waste into energy. SEaB Energy is pursuing business globally, through direct sales and distribution channels, and has partnered with G3 Systems, a fully owned subsidiary of IAP Worldwide Services, for the production of the products.

Project outine:

[Material handling and byproduct utilisation] Engineer and design material handling unit to address loading of animal manures, garden waste and sewage sludge. Build and test the unit with waste. Implement onto a site. Redesign current product offering to make it smaller to offer to sites with less waste. Redo the drawings, certification, documentation, and production engineering. Testing report and assessment. Lab for testing outputs in China. Design and Test smaller unit for sites with less waste and a MOUTH for different feedstocks than currently able to load. New output handling unit for more efficient use of the biogas. Material handling for broadening the feedstocks which can be used as the fuel for our units. Byproduct valorisation taking the biogas and finding most efficient use for energy. Taking the fertiliser and water content and refining and reducing the parasitic load of conversion. Creating a micro unit that can move the technology to sites with 20-100kg per day of waste.

Partnership:

Large corporates prepared to launch new product offering into the market and generally already involved in waste or renewable energy. Other potential partners are supply chain component manufacturers where we are able to expand their market penetration pump, valve, tanks, choppers.
主营业务：
【绿色能源】SEaB能源设计与生产分散式的微型发电系统，可以在原地把有机废物转化为热力、能源和水。
公司简介：
SEab能源是智慧城市技术的革新者，他们开发了一套拥有专利权的小型发电系统，可以直接在原地把食物和其他生物废料转变为热力、能源和水。这套系统能带来可观的盈利，降低把生物垃圾转运到处理厂的需求和大大减少碳排放。成立于2008年，SEaB位于英格兰南部。他们已经把两项产品转化为商用：1）Muckbuster- 一套一体化的小型发电系统，可以通过厌氧作用把动物粪便转化为能源；2) Flexibuster- 一套一体化的小型发电系统，通过厌氧作用把食物残渣和腐败的食物转化成能源。SEaB能源正通过直销和代理销售的方式在全球推广他们的产品。他们和G3 System合作生产这些产品。
项目概况: 

【原材料处理和副产品利用】设计和生产废弃物处理系统，处理例如动物粪便、花园垃圾和下水道的泥浆等。可包括系统的建造和现场测试、改造现有产品以适应小规模废料的需要、提供测试报告、实验室检验、沼气的有效利用等。原材料处理主要是扩大适用于发电系统的原材料的范围。副产品例如沼气等，需要寻找更好的利用方式。产生出肥料和水，并减少和提纯当中的寄生物。开发一套小型系统，适用于20-100公斤每天的处理量。
合作形式: 

合作对象包括有意开发新产品的废物处理和可再生能源企业，还有抽水机、阀门、水箱和切割机的生产厂家。



Appendix: UK Companies that do not participate the September Vist but are actively looking for Chinese partners
附件： 未能参加9月访华但仍在寻找中方合作伙伴的英国企业)
UK Companies and Projects 英国公司及项目（以英文原版为准）
	A1. Cleanroom Company 
Main Activity：
【Cleanroom】Cleanroom design and manufacture for companies operating in sectors such as electronics, energy, environment, healthcare, pharmaceutical and laboratories.
Company Profile：
【Environmental】Cleanroom is a UK based global company specialising in cleanroom design and manufacture. The bespoke modular cleanrooms protect critical processes of a diverse range of sectors around the world. Its controlled environments are cost effective, have short lead times and are flexible. Customer requirements range from a large bespoke hardwall cleanroom split into localised zones with temperature control, to small softwall cleanroom  in order to house machinery, and laminar flow cabinets, to anywhere in between. The company has three main lines of business: cleanroom design and build, cleanroom service and validation, and a B2B website for cleantech consumable products.
Project Outline: 

【Filtration Temperature Device/Intelligent Control Panel】There are two options for the R&D project. First, cleanrooms use filtration technology to clean the air inside the room, and they also require technology to control the humidity and temperature. Both of these requirements are currently serviced by mounted boxes with the respective equipment and technology. The company is looking to develop a smaller and more compact product that can combine cooling/heating functions and filtration and operate both technologies from one central box and thus give us superior performance, as well as potential cost savings. Such technology possibly already exists in server/data centre rooms where data storage requirements are large, and would need to be adapted to cleanroom products. The second option is Next Gen Device – in order to monitor the cleanrooms, the company has developed a control system that can monitor various elements. It would be looking to develop this next generation of control panels – an ‘intelligent box’ - to more effectively and accurately monitor various elements  and provide customers/users with a smart design user interface which can be accessed through various devices and web browsers. This will also require development/application of swipe card technology so that operators can be controlled and monitored to ensure they have correct user access, safety protocols, prevent contamination etc. It will require sensors and alarm levels/functions.

Partnership: 

The priority is to find a Chinese partner to work on a collaborative R&D project in one of two potential areas. Ideally, the Chinese partners will have expertise in cleanroom supply, filtration/heating technologies, and embedded electronics manufacturing. Secondly, to find business partners to help Cleanroom to understand the Chinese market for us both on the design and build side. On the consumables side, the aim would be to establish an e-commerce platform in China for Cleanroom.
主营业务：
【 洁净室】洁净室设计和制造，以用于电子、能源、环境、医疗、制药和实验室等领域。
公司简介：
【环境相关】Cleanroom是总部位于英国的专门从事洁净室设计和制造的世界级企业。定制的模块化洁净室可以为全球范围内广泛的行业的关键流程提供保护。它控制的环境节约成本，交货期短且方便灵活。该公司的客户需求的范围甚广，大至定制硬板式（hardwall）洁净室分割为若干温控局部区域，小至软帘式（softwall）洁净室来存放机械装置和层流柜。公司业务分为三块：洁净室设计和建造,洁净室服务和验证，以及销售清洁技术产品的B2B网站。
项目概况: 

【过滤设备/温度智能控制面板】本研究项目可分为两个方向。首先，洁净室使用过滤技术来净化房间内的空气，并利用一定的技术工艺来控制湿度和温度。这两种需求目前通过利用各自的设备和技术的安装盒来满足。该公司正研发一个更小更紧凑的产品，可以结合冷却/加热功能和过滤，并从一个中央控制盒操作此两种技术，从而给我们带来更优越的性能，并将节约成本。这种技术可能已经存在于数据存储需求很大的服务器/数据中心，并可应用于洁净室产品。第二个方向是新一代设备——为了监控洁净室，该公司已经开发了一种可以监视各种元素的控制系统。基于此，可研发新一代的控制面板——一个“智能盒”——以更有效、准确地监测各种元素，并为客户/用户提供智能设计的用户界面，可以通过各种设备和网络浏览器访问。这需针对磁卡技术进行研发，以便操作员可以控制和监测，以确保他们有正确的用户访问、安全协议、防止污染等。它也需要传感器和报警级别/功能。
合作形式: 

 重点寻找中国合作伙伴针对上述两个研发项目之一进行联合研发。中方合作伙伴最好具备洁净室技术供给、过滤/加热技术、和嵌入式电子产品制造的技术。其次,需寻找业务合作伙伴在中国开拓洁净室设计和建造的市场。在耗材方面，期望建立一个面向中国的电商平台。


	A2. Farmex www.farmex.co.uk
Main Activity：
【Temperature control system】Low volume high quality electronics manufacturer for agriculture. Remote data capture, analysis and presentation systems.

Company Profile：
Established in 1980, Farmex is the market leader in climate control systems for pig production in the UK and is leading the application of precision farming techniques in that sector. Farmex exports 20% of its production to the USA and has 500 production sites on line from which it collects process data. The company is wholly owned by its director and is seeking to develop its business in process control and precision livestock farming.

Project Outline: 

To assess the Chinese market potential for specialist precision livestock farming products and services - especially in pig production. We wish to identify a possible partner in China to import, distribute and support our products or perhaps manufacture under licence for home market distribution and possible re-export to the UK and USA markets.

Partnership: 

To identify a commercial partner with access to the pig production sector in China with the aim of exporting products or licensing the manufacture of their technologies locally. Potential partners could be livestock equipment or systems suppliers, electronics manufacturers, veterinarians or other livestock production consultants.

主营业务：
【温控系统】农用专业控制系统的生产厂家，遥控数据采集、分析和显示系统。
公司简介：
成立于1980年，Farmex向养猪行业提供的温度控制系统和精密农业技术应用程序在全英处于领先地位。20%的产品出口美国市场，并在500个农场在线采集数据。该公司属于私人所有，业务范围包括开发程序控制系统和精密家畜饲养业。
项目概况: 

评估精密家畜养殖类产品与服务在中国的市场前景，特别是养猪行业。我们寻找中方的合作伙伴进口、销售我们的产品并提供售后服务。或者以技术许可的方式进行生产，供应本地市场或出口到英国和美国市场。
合作形式: 
希望寻找从事养猪行业的商业伙伴，目标是扩大产品出口及在中国以技术许可的方式进行生产。中方的合作伙伴需在养猪行业有相关的经验，例如家畜行业设备及系统的供应商、电子生产厂家、兽医或家畜生产咨询公司等。



	A3. GCOFN Limited www.gcofn.com
Main Activity：
【Graphene】Design, fabrication and manufacture of graphene for electronics, optical and High Frequency applications.

Company Profile：
【Nano Technology】GCOFN is an innovative led nano technology supplier in the field of grapheme and other 2D quantum materials. Founded in 2014 after an innovation breakthrough in 2013 the company uses nano technology to design and produce new materials for applications in electronics, power conversion, and super conduction for applications including GHz to THz communications, solar power and power control (AC and DC). Especially strong on environmental impact reduction of electronics including PCB with zero heavy transition metals.  GCOFN works closely with global leaders of quantum technology.

Project Outline: 

【Inkjet-printed Graphene Electronics】The project aims to protect and develop innovative methods of production of Graphene for ‘ink jet printing’ of active structures. The technology can be applied in development of innovative products for power control, solar and fuel cell/battery/super capacitor development.  They also plan to develop active PCB components using graphene for enhanced efficiency and environment reliability, and produce graphene devices with enhanced efficiency at a better function of cost-production-lifetime than current semiconductor devices.   

Partnership: 

The primary collaborators would be electronic device suppliers for GHz and THz (Terra Hertz) as well as (mobile) broad band infrastructure suppliers including optical (fibre) based telecommunications equipment supplier.   Second type of companies would be manufacturers of composite materials including electro active components such as those found in super capacitors, batteries and fuel cells.  Nano materials fabricated to withstand harsh chemical environments (temperature, pressure and Electric fields).  Companies interested in grapheme materials and new electronic materials to dramatically increase their innovation and market profile are also welcome.
主营业务：
【石墨烯】石墨烯的设计和制造应用于电子、光学产业及高频应用。
公司简介：
【纳米技术】GCOFN是一家创新的纳米技术供应商，专注石墨烯及其他2D量子材料领域。得益于2013年的技术突破，该企业在次年成立，利用纳米技术设计和生产新材料，应用于电子、功率转换和包括吉赫兹和太赫兹的通信的超传导、太阳能发电功率控制（交流和直流）。尤其擅于减少包括零重过渡金属PCB的电子产品的环境影响。GCOFN与量子技术的全球领导者保持紧密合作关系。
项目概况: 

【喷墨打印的石墨烯电子器件】本项目致力于开拓和保护石墨烯生产的创新方法，用于活跃结构的喷墨打印。该技术可应用于功率控制、太阳能电池和燃料电池/电池/超级电容器的发展等的创新产品研发。他们也计划利用石墨烯开发活跃的PCB组件，增强效率，减少环境影响。研发石墨烯装置，提高传统半导体装置的效率，增加性能，减少成本。
合作形式: 

主要合作对象包括提供吉赫兹和太赫兹的电子设备供应商，以及包括光学通信设备供应商的（移动）宽带基础设施供应商。此外，还包括电活性成分如那些在超级电容器中、电池和燃料电池、能够承受恶劣的化学环境（温度，压力和电气领域）的纳米材料中发现的复合材料的制造商。也欢迎与对石墨烯材料和新电子材料感兴趣的中国企业。


	A4. Palintest palintest.com
Main Activity：
【Water & Environmental Analysis Equipment】Design and manufacture of portable water testing kits.
Company Profile：
Palintest design and manufacture a range of advanced water and environmental testing equipment. This equipment is used in a wide range of applications around the globe.  Company HQ and manufacturing is based in the UK, sales offices are located in USA, China and Australia. Palintest’s core technologies include the manufacture of chemical testing reagents, photometers and electrochemical sensors.

Project Outline: 

【Arenic Testing】Palintest own the IP to a range of arsenic testing kits known as the ‘Arsenator’. While there are some very good and innovative features in the Arsenator, there are also some fundamental limitations that compromise the accuracy of the results. The scope of the project will be to look at the existing design and develop the basic technology to provide a more reliable and cost effective testing kit. Some of the key markets for sale of this kit will be in China and South-East Asia. Technical challenges to be addressed include: Optimisation of reliable and accurate colour development from Arsenator chemistry. Identification and development of best method for detection of colour change, this may be visual, electronic or both; Critical water quality parameter in environmental and industrial settings.
Partnership: 


Looking for partners in the following areas: Environmental/Chemistry Research Institutes to refine the testing method and reagents; Electronic instrument designers/manufacturers.
主营业务：
【水与环境分析设备】便携式水质检测工具的设计和制造。
公司简介：
Palintest设计和制造一系列先进的水和环境检测设备。该设备在全球各地都有广泛的应用。公司总部和生产制造设在英国，在美国、中国和澳大利亚设有销售办事处。Palintest的核心技术包括化学检验试剂、光度计和电化学传感器的制造。
项目概况: 

【砷的检测】Palintest拥有一系列的被称为Arsenator的砷检测工具的知识产权。Arsenator虽然有一些很优秀和创新的特性，但也有一些让检测结果准确性受损的基本限制。本项目须了解现有的设计，并开发一些基本的技术，来提供一个可靠廉价的检测工具。本项目要解决的技术问题包括：优化Arsenator化学物的可靠和精确地颜色变化; 对颜色变化的检测识别和最佳方法的发展，这可能是可视的、电子的或者二者兼有; 环境和工业临界水质参数.本工具的一些关键市场包括中国和东南亚。
合作形式: 

期望在以下几个方面寻找合作伙伴：环境/化学科研机构，优化检测方法和试剂；电子仪器设计公司/制造商。


A5. Tellab www.tellab.ie
Main Activity:
【Environmental Sensors】R&D in environmental sensor technology
Company Profile:
【Environmental】Tel Lab boasts a first-class INAB Accredited Environmental Laboratory, a Chemical Manufacturing Laboratory, and a Microbiological Laboratory in addition to their original Fuel Laboratory. The company is active in a number of FP7 projects and the main aim is to develop a wide range of environmental sensors which can be used for mass deployment. Significant opportunities exist to develop new complimentary sensors and also to combine sensors onto one integrated platform. This platform should be designed in a way to allow modular expansion and will provide common utilities such as communications and power for all of the deployed sensors. They are looking for Chinese expertise to work on new complimentary sensor technologies and also on the generic sensor platform.  For the sensor platform it is expected that this will be an electronic, energy and mechanical engineering project with some ICT input. Environmental science is probably the most suited discipline for the complimentary sensors.
Project Outline:
Two potential projects:
 1. Machine care lubricating and transformer oil analysis laboratory. The aim of this project would be to customise the current product by the way of a research program to gain a share of the Chinese machine care analysis market. 

2. Protection of drinking water quality. The aim of this project is to integrate the sensor into the Chinese drinking water distribution system and to develop an Application Program Interface (API) to allow customers to view data in real time. 

Partnership:
Service companies for power, transport and Energy industry. / Existing analytical laboratories. / Water utility companies, / Suppliers and manufacturers of water testing equipment. 
主营业务：
【环境传感器】环境传感器技术的研发
公司简介：
【环保】TelLab实验室拥有一流的爱尔兰国家认可委员会（INAB）认可的环境实验室、化工制造实验室、微生物实验室以及原单燃料实验室。该企业曾参与过许多欧盟第七框架计划项目，其主要目标是开发一系列可用于大规模部署的环境传感器。该企业希望开发新型的互补型传感器，同时也希望可以将传感器应用到综合平台上。
项目概况: 
有两个可能的项目：
1. 机械保养润滑油和变压器油的分析实验室。这个项目的目标是通过研究项目改进现有的产品，并进入中国市场。
2. 引用水质量保护。这个项目的目的是把感应器安装在饮用水管网当中，并开发一款应用程序界面(API)，使客户可以实时监测各种数据。
合作形式: 
寻求以下合作伙伴：电力、交通或能源行业的服务型企业；分析实验室；水行业应用程序企业；水测试设备供应商或生产商
A6. Environmental Treatment Concepts Ltd www.electronicdescaler.com
Main activity:

[Water Treatment] An electronic fluid conditioning manufacturer and supplier
Company profile: 

[Environmental] Environmental Treatment Concepts Ltd, an electronic fluid conditioning manufacturer and supplier, provides sustainable solutions to limescale and scaling problems using non-chemical means with the objective of demonstrating savings in energy, water, and maintenance as well as extending the life of water-fed equipment to reduce equipment replacements costs and contribute to preserving previous raw materials. They have newly developed non-intrusive, no-chemical products providing savings for waste water processes by reducing fouling, improving de-watering with less chemicals and improvement to gas production in Anaerobic Digestion Plant.
Project outline:

To enhance waste water treatment using electronic fluid conditioning which can help the company understand the market application of their technology, learn any unfamiliar waste water treatment methods or treatment equipment as well as how their technology may enhance or improve it.  
Partnership:

To partner with Chinese organisations responsible for building, operating and maintaining waste water treatment sites, which can help Environmental Treatment Concepts to open up export sales opportunities and assist in improving the environment in China
主营业务：
【水处理】电子液体空调制造商和供应商
公司简介：
【环保】Environmental Treatment Concepts是一家电子液体空调制造商和供应商。该公司利用非化学手段为水垢结垢问题提供提供可持续的解决方案，以节约能源和用水、减少维护成本以及延长用水设备的寿命，从而降低设备更换成本，提升原材料的重复使用率。他们最近开发了的非侵入性、无化学成分的产品，透过减少污染、以更少化学物质改善脱水和改良在厌氧消化工厂的气体生产等方式节约废水处理的能耗。
项目概况: 
利用电子流体调节技术增强废水处理，更好地了解该技术的市场应用。探索其他废水处理技术或者设备，以及如何改良该技术。
合作形式: 
期望与负责建设、运营和维护废水处理场所的中国企业合作，帮助改善中国的环境

